



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS  
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS

[www.aija.org](http://www.aija.org)

**It's all about money – making and securing  
payments in M&A transactions**

**Tout est une question d'argent – effectuer et  
garantir les paiements dans les transactions M&A**

21-23 April 2016  
21-23 avril 2016

**Budapest**  
HUNGARY



With the support of / Avec le soutien de :



Bán, S. Szabó & Partners

Weil

WOLF THEISS

ALTIUS  
ADVOCATES | AVOCATS | LAWYERS

BAKER & MCKENZIE

LAKATOS, KÖVES AND PARTNERS  
UGYVÉDI IRODA

SZECSEKAY ATTORNEYS AT LAW  
[WWW.SZECSEKAY.COM](http://WWW.SZECSEKAY.COM)



AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED IN BUILDING AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD, BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS, BUT EQUALY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS, WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF, AND DISCUSSIONS WITH, COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTEGRAL PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

# Introduction

Payment obligations are one of the most important aspects of each M&A transaction. Their practical relevance goes far beyond ensuring a smooth transfer of the consideration. In fact, they become relevant already at very early stages of a transaction and continue to be so until long after closing (e.g. in relation to claims for breach of indemnities or reps and warranties). Given their importance, they are frequently secured by guarantees, escrow structures or other means.

The interactive scientific program of this M&A Seminar in Budapest addresses in particular pitfalls and issues which come up in the course of drafting and negotiating M&A transaction documentation. In addition, this M&A Seminar will go beyond mere drafting and legal issues: it will also offer a wealth of information on the commercial rational and background of payment obligations in M&A transactions.

The OC looks forward to welcoming you to the capital of Hungary and the "Pearl of the Danube", Budapest.

Budapest is Hungary's political, cultural and commercial center. The beautiful Danube River flows through its center, dividing and connecting peaceful, hilly Buda in the West and the flatter, lively Pest in the East. Architecturally, the city is a treasure trove and many of Budapest's attractions are recognized as World Heritage Sites, such as the Castle District, with the Royal Palace, Matthias Church and Fishermen's Bastion, and Heroes' Square. There are also many thermal baths and spas to visit, including the famous Gellert Spa. To enjoy lavish evenings you should not miss the extravagant restaurants and bars of the vibrant 7th district!

Attending this event will grant you CLE/CPD credits in most jurisdictions.



# Introduction

Les obligations de paiement sont un des aspects les plus importants de chaque transaction M&A. Leur importance pratique dépasse le simple fait d'assurer un transfert en douceur du prix. Elles sont en fait déjà pertinentes au cours des premières étapes d'une transaction et continuent à l'être encore longtemps après la clôture (par exemple en ce qui concerne les réclamations pour violation des garanties). Compte tenu de leur importance, elles sont souvent garanties par des sûretés, des structures de séquestration ou d'autres moyens.

Le programme scientifique interactif du séminaire M & A de Budapest abordera les pièges et les questions qui peuvent se poser au cours de la rédaction et de la négociation de la documentation transactionnelle. En outre, ce séminaire ira au-delà des problèmes rédactionnels et juridiques: il offrira également une foule de renseignements sur le contexte et les motifs commerciaux de ces obligations de paiement dans les transactions M & A.

Le comité organisateur se réjouit de vous accueillir dans la capitale de la Hongrie, connue sous le nom de la «Perle du Danube», Budapest.

Budapest est le centre politique, culturel et commercial de la Hongrie. Le magnifique fleuve du Danube traverse son centre, divisant et reliant paisiblement, Buda, la partie plus vallonnée à l'Ouest et Pest à l'Est, plus plate et animée. Architecturalement, la ville est un véritable trésor et de nombreuses attractions de Budapest sont des sites classés au Patrimoine Mondial, comme par exemple le quartier du Château, le Palais Royal, l'église Matthias et le Bastion des Pêcheurs et la place des Héros. Il y a aussi de nombreux thermes et spas à visiter, dont les fameux thermes Gellert. Pour profiter de somptueuses soirées, ne manquez pas les restaurants et bars extravagants du 7ème arrondissement!

En participant  
à cet événement,  
vous bénéficierez  
de crédits CLE/CPD  
dans la plupart des  
juridictions.



L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. EN PROPOSANT UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET DE PLAIDOIRIE, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

CURIÉUX DES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS DU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES ANIMÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES AVEC VOUS ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIÈRES AVANCÉES EN DROIT DES AFFAIRES ? ALORS L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA OFFRE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS AVIS ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DU MONDE ENTIER ET AMÉLIorent LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES POUR UN AVOCAT AU 21<sup>e</sup> SIÈCLE. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE « DONNONS PAS DE LECONS » – NOUS « PARTAGEONS, NOUS APPRENONS ET NOUS EN TIROIRS BÉNÉFICE ».

TOUT EN DÉFENDANT LES PRINCIPES QUI FONT PARTIE INTÉGRANTE DES PROFESSIONS JURIDIQUES PARTOUT LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.



# Program

## Thursday 21 April 2016

- 17.00 Registration at the Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel  
Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(at the Pest side of the Chain Bridge)
- 18.30 Welcome cocktail at the Budapest Bar Association  
Szalay utca 7., Budapest, H-1055  
(close to the Hungarian Parliament Building)  
Meeting point 18.00 in Hotel lobby - nice 1.4km walk or tram ride  
Informal dinner at **Budapest Bisztró** (1054 Budapest, Vécsey u. 3.)

## Friday 22 April 2016

- 08.00 Registration at the Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel  
Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(at the Pest side of the Chain Bridge)
- 09.00 **Welcome address**  
by **Orsolya Görgényi**, Szecskay, Budapest, Hungary - President of AIJA  
**Introduction to the Seminar**  
by members of the Organizing Committee
- 09.15 **Different degrees of payment commitments in auction processes:  
from an indicative offer to payment at closing**  
Moderator: **Marie Brasseur**, ALTIUS, Belgium  
Speakers:  
**Adrian Benson**, Dillon Eustace, Ireland  
**Timea Halkó**, Gedeon Richter plc, Hungary  
**Moritz Maurer**, Pestalozzi, Switzerland  
**János Tóth**, Wolf Theiss, Hungary
- 10.30 **Purchase price: Locked Box vs Closing Accounts**  
**Patrik Peyer**, Niederer Kraft & Frey, Switzerland  
**Peter Sundgren**, Vinge, Sweden
- 11.00 Coffee Break
- 11.30 **Security instruments for payments of the purchase price and  
other claims**  
Moderator: **Manuela Cavallo**, Portolano Cavallo Studio Legale, Italy  
Speakers:  
**Pascal Hubli**, Schellenberg Wittmer, Switzerland  
**Steven Callens**, Loyens Loeff, Belgium  
**Laszlo Pok**, Szecskay Attorneys at Law, Hungary  
**Denisa Molnar**, Giese & Partner, Czech Republic
- 12.30 Lunch

### 14.00 **Vendor Finance: Earn Outs, Vendor Loans, Equity Rollovers**

*Moderator: Rainer Kaspar*, PHH, Austria

*Speakers:*

**Mathieu Odet**, Bichot & Associés, France

**Kadri Kallas**, Sorainen, Estonia

**Anthony Turner**, Farrer & Co, United Kingdom

**Martin Imhof**, Heuking Kühn Lüer Wojtek, Germany

### 15.00 **Specialties as regards payments in distressed M&A transactions**

*Moderator: Michael Lind*, Wolf Theiss, Austria

*Speakers:*

**William Howard**, Travers Smith, France

**Marnix van den Bergh**, Höcker advocaten, The Netherlands

**Rebekka Hye-Knudsen**, Denton, Germany

**Pablo Vinagras**, J&A Garrigues, Spain

### 16.00 Coffee Break

### 16.30 **Purchase Prices in Shareholders' Agreements**

*Moderator: Romain Franzetti*, MF2A, France

*Speakers:*

**Matteo Vernizzi**, Studio Legale Spinazzi Azzarita Troi, Italy

**Almos Papp**, Bán, S. Szabó & Partners, Hungary

**Agata Adamczyk**, Agata Adamczyk & Współpracownicy, Poland

**Luca Jagmetti**, Bär & Karrer, Switzerland

### 19.00 Cocktails at the private arts club **Brody Studios**

Vörösmarty utca 38., Budapest, H-1064

Meeting point 18.30 in Hotel lobby - nice 1.9 km walk on famous Andrassy út - or take a taxi if you prefer

### 20.00 Dinner at **Brody Studios**

Sponsored by **Dorda Bruger Jordis Attorneys**

### 23.00 Budapest Nightlife - Ruin Pub tour

## Saturday 23 April 2016

### 10.00 **East-West Cultural Clashes in Negotiations**

*Moderator: Patrick Heid*, Graf von Westphalen, China

*Speakers:*

**Kenji Hirooka**, Anderson Mori & Tomotsune, Japan

**Jennifer Maxwell**, Blake, Cassels & Graydon LLP, Canada

**Rukshad Davar**, Majmudar & Partners, India

**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Switzerland

### 11.00 Coffee Break

### 11.30 **East-West Cultural Clashes in Negotiations (cont.)**

*Moderator: Patrick Heid*, Graf von Westphalen, China

*Speakers:*

**Kenji Hirooka**, Anderson Mori & Tomotsune, Japan

**Jennifer Maxwell**, Blake, Cassels & Graydon LLP, Canada

**Rukshad Davar**, Majmudar & Partners, India

**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Switzerland

### 13.00 Lunch

### 14.30 Optional afternoon social program - a bit of walking and cruising on the Danube

(payable locally, not included in the registration fee - please tick the box in the registration form if you are interested!)

### 20.00 Optional dinner in the famous Castle District on the Buda hills

(not included in the registration fee - please tick the box in the registration form if you wish to join!)

# Programme

## Jeudi 21 avril 2016

- 17.00 Enregistrement au Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel  
Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(du côté Pest du pont des Chaînes)
- 18.30 Cocktail de bienvenue au barreau de Budapest  
Szalay utca 7., Budapest, H-1055  
(proche du bâtiment du parlement hongrois)  
Rassemblement à 18h00 dans le lobby de l'hôtel – belle promenade de 1.4km ou en tramway
- 20.00 Dîner informel au **Budapest Bisztró** (1054 Budapest, Vécsey u. 3.)



## Vendredi 22 avril 2016

- 08.00 Enregistrement au Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel  
Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(du côté Pest du pont des Chaînes)
- 09.00 **Discours de bienvenue**  
par **Orsolya Görgényi**, Szecskay, Budapest, Hongrie, Présidente de l'AIJA
- 09.15 **Introduction au Séminaire**  
par les membres du Comité d'Organisation
- 09.15 **Définitions et types de paiements dans les processus d'encheres: de l'offre indicative au paiement à la clôture**  
Modératrice: **Marie Brasseur**, ALTIUS, Belgique
- Intervenants:  
**Adrian Benson**, Dillon Eustace, Irlande  
**Timea Halkó**, Gedeon Richter plc, Hongrie  
**Moritz Maurer**, Pestalozzi, Suisse  
**János Tóth**, Wolf Theiss, Hongrie
- 10.30 **Prix d'achat: blocked accounts vs closing accounts**  
Modérateur: **Patrik Peyer**, Niederer Kraft & Frey, Suisse  
**Peter Sundgren**, Vinge, Suède
- 11.00 Pause café
- 11.30 **Instruments pour garantir les paiements du prix d'achat et d'autres réclamations**  
Modérateur: **Manuela Cavallo**, Portolano Cavallo Studio Legale, Italie
- Intervenants:  
**Pascal Hubli**, Schellenberg Wittmer, Suisse  
**Steven Callens**, Loyens Loeff, Belgique  
**Laszlo Pok**, Szecskay Attorneys at Law, Hongrie  
**Denisa Molnar**, Giese & Partner, République Tchèque
- 12.30 Déjeuner
- 14.00 **Financement du Vendeur: Earn Outs, Prêts Vendeurs, Echanges de Titres**  
Modérateur: **Rainer Kaspar**, PHH, Autriche
- Intervenants:  
**Mathieu Odet**, Bichot & Associés, France  
**Kadri Kallas**, Sorainen, Estonie  
**Anthony Turner**, Farrer & Co, Royaume-Uni  
**Martin Imhof**, Heuking Kühn Lüer Wojtek, Allemagne
- 15.00 **Spécificités relatives aux paiements dans les transactions M & A concernant des sociétés en difficulté**  
Modérateur: **Michael Lind**, Wolf Theiss, Autriche
- Intervenants:  
**William Howard**, Travers Smith, France  
**Marnix van den Bergh**, Höcker advocaten, Pays-Bas  
**Rebekka Hye-Knudsen**, Denton, Allemagne  
**Pablo Vinageras**, J&A Garrigues, Espagne
- 16.00 Pause café

## 16.30 Prix d'acquisition dans les conventions d'actionnaires

Modérateur: **Romain Franzetti**, MF2A, France

Intervenants:

**Matteo Vernizzi**, Studio Legale Spinazzi Azzarita Troi, Italie  
**Almos Papp**, Bán, S. Szabó & Partners, Hongrie  
**Agata Adamczyk**, Agata Adamczyk & Współpracownicy, Pologne  
**Luca Jagmetti**, Bär & Karrer, Suisse

## 19.00 Soirée au club privé **Brody Studios**

Vörösmarty utca 38., Budapest, H-1064

Rassemblement à 18h30 dans le lobby de l'hôtel - belle promenade de 1.9km sur le fameux Andrassy út – ou possibilité de prendre un taxi si vous le souhaitez

## 20.00 Dîner au **Brody Studios**

Sponsorié par le **Cabinet Dorda Brugger Jordis**

Vie nocturne de Budapest - Ruin Pub tour

## Samedi 23 avril 2016

### 10.00 Chocs culturels Est-Ouest dans les négociations

Modérateur: **Patrick Heid**, Graf von Westphalen, Chine

Intervenants:

**Kenji Hirooka**, Anderson Mori & Tomotsune, Japon  
**Jennifer Maxwell**, Blake, Cassels & Graydon LLP, Canada  
**Rukshad Davar**, Majmudar & Partners, Inde  
**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Suisse

## 11.00 Pause café

### 11.30 Chocs culturels Est-Ouest dans les négociations (cont.)

Modérateur: **Patrick Heid**, Graf von Westphalen, Chine

Intervenants:

**Kenji Hirooka**, Anderson Mori & Tomotsune, Japon  
**Jennifer Maxwell**, Blake, Cassels & Graydon LLP, Canada  
**Rukshad Davar**, Majmudar & Partners, Inde  
**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Suisse

## 13.00 Déjeuner

14.30 Programme social optionnel dans l'après-midi - un peu de marche et une croisière sur le Danube  
(à payer sur place, non inclus dans les frais d'inscription – veuillez, s'il vous plaît, cocher la case dans le formulaire d'inscription si vous êtes intéressé!)

20.00 Diner optionnel dans le célèbre quartier du Château sur les collines de Buda

(non inclus dans les frais d'inscription – veuillez, s'il vous plaît, cocher la case dans le formulaire d'inscription si vous souhaitez nous joindre!)



# Practical information / Informations pratiques

## Seminar Venue

### Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel

Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(at the Pest side of the Chain Bridge)

www.sofitel-budapest.com  
Tel: +36-1-2661234  
E-Mail: H3229@sofitel.com

## Online Registration

To register, please go to [www.aija.org/events/its-all-about-money-making-and-securing-payments-in-ma-transactions](http://www.aija.org/events/its-all-about-money-making-and-securing-payments-in-ma-transactions)

## Registration Fees

+ VAT if applicable	≤ 22.03.2016	> 22.03.2016
AIJA Member < 35	€ 390	€ 465
AIJA Member ≥ 35	€ 440	€ 515
Non AIJA Member < 35	€ 490	€ 565
Non AIJA Member ≥ 35	€ 540	€ 615
Speaker + Central and Eastern European Lawyers	€ 390	€ 465
In-house Counsel	€ 390	€ 465
Scientific pass for locals	€ 145	€ 165
Accompanying person	€ 150	€ 150

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, lunches on Friday and Saturday, The Thursday welcome cocktail and dinner as well as the Friday dinner.

The accompanying persons' fee includes the welcome cocktail and dinner on Thursday and the Friday dinner.

Registration is considered binding immediately, but participation in the event is possible only after full payment of the registration fee.

AIJA will be pleased to provide a certificate of attendance which, subject to the exact CLE/CPD requirements, may be used to obtain the continuing legal education credits in various jurisdictions.

## Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee and is at the participant's expense. We recommend the following hotels:

### Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel

Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(at the Pest side of the Chain Bridge)  
[www.sofitel-budapest.com](http://www.sofitel-budapest.com)

Superior room with city view (single: EUR 145, double: EUR 166)  
Luxury room with Danube river view (single: 182 EUR, double: EUR 203)  
(breakfast, Wi-Fi and taxes included in the prices)

To benefit from the preferential rates at Sofitel, please download the registration form on the Budapest seminar AIJA's webpage and send it to [h3229@sofitel.com](mailto:h3229@sofitel.com)

Final deadline for booking at the preferential rates is **March 20, 2016!**

Individual reservations may be cancelled or modified with no charge until 7 days prior to arrival date. Any cancellation 6 days prior to arrival or no-shows will be charged the full length of stay on the individual guests' credit card.

### Hotel Parlament

H-1054, Budapest, Kálmán Imre utca 19  
[www.parlament-hotel.hu](http://www.parlament-hotel.hu)

Single room per night: EUR 85, Double room per night: EUR 95  
(taxes, breakfast, Wi-Fi, consumption coffee, tea and mineral water daily in the hotel's Lounge Bar until 5pm, wellness area (jacuzzi and sauna) included).

A certain number of rooms with special room rates were secured at the Parliament Hotel. Please book your room via the following link: [http://parlament-hotel.hu/?q=webpage/welcome\\_to\\_aija\\_budapest\\_seminar&lang=en](http://parlament-hotel.hu/?q=webpage/welcome_to_aija_budapest_seminar&lang=en).

Please use the following code in order to book your room: AIJA2016

## Language

The seminar will be held in English.

## Dress code

Business (working sessions) and smart casual (evening program).

AIJA offers scholarships to lawyers with limited financial possibilities. Please visit [www.aija.org](http://www.aija.org) to find out more. Apply online and join this event!



# www.aija.org

## Lieu du séminaire

### Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel

Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(du côté de Pest du pont des Chaînes)

[www.sofitel-budapest.com](http://www.sofitel-budapest.com)  
Tel: +36-1-2661234  
E-Mail: H3229@sofitel.com

## Inscription en ligne

Pour vous inscrire, veuillez vous rendre sur [www.aija.org/events/its-all-about-money-making-and-securig-payments-in-ma-transactions](http://www.aija.org/events/its-all-about-money-making-and-securig-payments-in-ma-transactions)

## Frais d'inscription

+TVA si applicable	≤ 22.03.2016	> 22.03.2016
Membre AIJA < 35	390 €	465 €
Membre AIJA ≥ 35	440 €	515 €
Non-membre AIJA < 35	490 €	565 €
Non-membre AIJA ≥ 35	540 €	615 €
Intervenant + Avocats d'Europe Centrale et de l'Est	390 €	465 €
Juriste d'entreprise	390 €	465 €
Passes scientifiques pour les avocats hongrois	145 €	165 €
Accompagnant	150 €	150 €

Les frais d'inscription incluent la participation au séminaire, les documents y afférents, les pauses-café, les déjeuners du vendredi et du samedi, le cocktail de bienvenue et le dîner du jeudi et le dîner du vendredi.

Les frais d'inscription des accompagnants comprennent le cocktail de bienvenue et le dîner du jeudi ainsi que le dîner du vendredi.

L'inscription vous engage immédiatement, toutefois, la participation à l'événement ne sera possible qu'après le paiement intégral des frais d'inscription.

L'AIJA se fera un plaisir de vous fournir un certificat de participation, qui, en fonction des conditions exactes des CLE/CPD, pourra être utilisé comme document officiel pour obtenir des crédits de formation continue dans diverses juridictions.

## Hébergement

L'hébergement n'est pas inclus dans les frais d'inscription et sont à la charge du participant. Nous vous recommandons les hôtels suivants :

### Sofitel Budapest Chain Bridge Hotel

Széchenyi István tér 2., Budapest, H-1051  
(du côté de Pest du pont des Chaînes)

[www.sofitel-budapest.com](http://www.sofitel-budapest.com)  
chambre supérieur avec vue sur la ville (simple: 145 EUR, double: 166 EUR)  
chambre luxe avec vue sur le Danube (simple: 182 EUR, double: 203 EUR)  
(petit-déjeuner, Wi-Fi et taxes inclus in les prix)

Pour bénéficier des tarifs préférentiels à l'hôtel Sofitel , veuillez télécharger le formulaire d'inscription sur la page Web du séminaire AIJA Budapest et l'envoyer à [h3229@sofitel.com](mailto:h3229@sofitel.com)

La date limite pour réserver aux tarifs préférentiels est de **20 mars 2016!**

Les réservations individuelles peuvent être annulées ou modifiées sans frais endéans 7 jours avant la date d'arrivée. Toute annulation 6 jours avant l'arrivée ou absence sera facturée pour toute la durée du séjour sur la carte de crédit des clients individuels.

### Hotel Parlament

H-1054, Budapest, Kálmán Imre utca 19  
[www.parlament-hotel.hu](http://www.parlament-hotel.hu)

Chambre simple par nuit: 85 EUR, Chambre double par nuit: 95 EUR  
(taxes, petit-déjeuner, Wi-Fi, consommation journalière de café, thé, eau minérale au bar lounge de l'hôtel jusqu'à 17h, zone de bien-être (jacuzzi, sauna) inclus).

Un certain nombre de chambres d'hôtel et les tarifs des chambres ont été garantis pour le séminaire au Parlament Hotel.

Veuillez réserver votre chambre via le lien suivant : [http://parlament-hotel.hu/?q=webpage/welcome\\_to\\_aija\\_budapest\\_seminar&lang=en](http://parlament-hotel.hu/?q=webpage/welcome_to_aija_budapest_seminar&lang=en)

Veuillez utiliser le code suivant lors de la réservation de votre chambre : AIJA2016

## Langue

Le séminaire se déroulera en anglais.

## Tenue vestimentaire

Pour les séances de travail, tenue de ville et, pour le programme de soirées, tenue élégante et décontractée.

L'AIJA offre des bourses d'études pour les avocats dont les moyens financiers sont limités. Plus d'informations disponibles sur [www.aija.org](http://www.aija.org). Inscrivez-vous et rejoignez-nous !

## Organizing Committee / Comité organisateur

### **Marie BRASSEUR**

ALTIUS, Belgium  
(marie.brasseur@altius.com)

### **Anna RÁNKY**

Ránky Law Firm, Hungary  
(anna.ranky@rankylaw.hu)

### **David KISS**

Bán, S. Szabó & Partners, Hungary  
(dkiss@bansszabo.hu)

### **Gyorgy WELLMANN**

Szecskay Attorneys at Law, Hungary  
(gyorgy.wellmann@szecskay.hu)

### **Michael LIND**

WolfTheiss, Austria  
(michael.lind@wolftheiss.com)

## **AIJA Commissions responsible for the scientific program / Commissions de l'AIJA en charge du programme scientifique :**

Corporate & M&A Commission / Droit des sociétés et M&A



**"Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law."**

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



**i am aija**

**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS  
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS**